
 
 
 
 
 
 
 

 

Referat fra møte i ungdomsrådet 

  
2. mai 2021, kl. 1630 - 1730   Sted: Kommunehuset 
 
Tilstede 
Mari Due-Tønnessen (Leder), Klara Svalheim (Nestleder), Elias Olsbu (Medlem), Alva Løland Andersen 
(Medlem), Lea Kulland Solfjeld (Medlem), Selma Sundsdal (Medlem), Marianne Landaas (Ordfører – 
på deler av møtet) 
 
Fravær 
Steinar Thorsen (Mentor) 
Monica Guttrup (Mentor) 
Tuva Lomm (Medlem), 
 
Sekretær: Kristin de Lange Johannessen (avdelingsleder, avdeling helse og familie) 
 
Agenda –  

- Informasjon om flyktningsituasjonen pr. i dag. Ansatte fra flyktningstjenesten er invitert til 
møte. De har dessverre ikke mulighet. Kristin orienterte.  

o I tilfelle medlemmene i ungdomsrådet ønsker å være en venn for 
ungdommene som er på mottaket på Holt, kan de ta kontakt med Kristin for å 
avtale å hilse på.  

 
- Planlegge at ungdomsrådet presenterer seg i kommunestyret i 10 mai. 

o Avtalte kl. 1700 med ordføreren. Medlemmene i ungdomsrådet skal presentere seg 
de kan også legge fram saker de «brenner for». 

o Medlemmene i ungdomsrådet kan møte Kristin på Tvedestrand videregående skole 
fra kl. 1600 den 10 mai, før presentasjonen kl. 1700.  

 
- Saker i kommunestyret –  

o Ordfører orienterte om saker aktuelle saker i formannskapet og i kommunestyret.  
o Selma og Alva møter i formannskapet tirsdag 3. mai kl. 11 vedrørende informasjon 

om ungdomsmiljø og tiltak.  
o Link til saker i kommunestyret legges ved her:  

Politiske møter fra 1. juni 2019 - Tvedestrand kommune 
 

- Eventuelt/andre informasjons saker 
o Temamøte – «Energiplan»/miljøplan. Pr. i dag planlegges det å starte opp dette 

arbeidet høsten 2022.   

  
 
 
Tvedestrand ungdomsråd 
 

 

https://www.tvedestrand.kommune.no/politikk-og-organisasjon/politikk/politisk-motekalender-og-saksdokumenter/#se:mote/moteid:286719/utvalgid:201795


o Neste møte 13. juni – Politikontakt Morten Tobiassen og Ungdomskontakt Iselin D. 
Moe inviteres til møte for å høre ungdomsrådet stemme vedrørende gode 
møteplasser og godt ungdomsmiljø. Ungdomsrådets tanker/betraktninger om 
gjestebud skal også være på agendaen på dette møtet.  
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